
PROTOKOLL nr 8

den 1.6. 1970 i Djurgårdens IF:s 
Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, 
Ernst Nilsson, 
Bo Hedvall, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Gunnar Dahlfors, 
Roland Erixon, 
Karl Liliequist.

Förhindrad: Bengt Jäderholm.

§ 126.Sammanträdets öppnande:

Carl-Hjalmar Bodman hälsade ledamöterna välkomna och förelade 
mötet av sekreteraren uppgjord dagordning, som godkändes.

§ 127.Ishockey:

Ordförande lämnade en utförlig rapport om förhandlingarna med 
ishockeystyrelsen. Hur en ny funktionsduglig styrelse skulle ut
formas var bägge förhandlingsparterna överens om, men svårigheter 
hade uppstått att finna lämpligaste kraften att överta ordförande
posten efter Arne Grunander. De kandidater, som förts fram, hade 
under hand backat ur, och för dagen fanns ingen designerad kan
didat för denna post. Underhandlingar skulle med det snaraste 
tas upp med andra ordförandeämnen, men tillsvidare hade Pelle 
Bergström åtagit sig att hålla i ishockeyrodret och se till att 
den kommande säsongen planerades i god tid. Redan hade överens
kommelse träffats om engagemang av Vladimir Zabrodsky som tränare 
och därmed hade även dennes son Jan (tidigare i Rögle) blivit 
klar för Djurgården. Ytterligare förstärkningar av spelaresidan 
var högaktuella.

§ 128.Slalom och staden:

Meddelades att slalomsektionen underhandlat med Idrottsstyrelsen 
om en bananläggning i trakterna kring Trekanten och att ett sam
gående med Mälarhöjdens slalomåkare var högst troligt. Betonades 
viktan av att representation i frågor med de kommunala myndigheterna 
måste gå genom ÖS, varom också slalomstyrelsen underrättats. Ären
det hade därmed i sin fortsättning gått utan friktioner och lett 
till ett positivt gensvar från Idrottsstyrelsen.

Sektionsträffen: § 129.

Antecknades att mötet med sektionsstyrelserna i Sahlströms fest
våning givit ett rikligt utbyte i sin huvuduppgift att låta för
eningens olika styrelser lära känna varandra mera personligt för att 
därmed förstå varandras problem och synpunkter. Uttalades ett sär
skilt erkännande till klubbmästaren Roland Erixon för goda arrangemang. 
Ett tack fördes även fram till ordföranden för dennes ställande av 
diverse priser till förfogande i samband med mötets frågesport.

(forts.)



-2- forts. protokoll nr 8 den 1.6.70 i DIF:s ÖS,

§ 130.Föregående protokoll:

Påbörjades föredragning av ÖS-protokoll nr 7 av den 6.4.70. 
Beslöts att inför det väntande sammanträdet i Förtroenderådet 
fortsätta och avsluta genomgången vid ett kommande sammanträde.

Förtroenderådet: § 131.

Föredrogs förslag till dagordning vid mötet med Förtroende
rådet och diskuterades aktuella frågor i anslutning härtill.

Beslöts föreslå Förtroenderådet att föreningens årsmöte skall 
äga rum måndagen den 26/10 1970 kl. 19.30 och att datum för 
höstsammanträdet i Förtroenderådet skall fastställas till mån
dagen den 28.9.70
§ 132.

Nästa sammanträde:

Beslöts att ÖS skall sammanträda härnäst den 23/6 1970.

Anslag: § 133.

Beslöts medge Djurgårdens Supporterklubb att anslå kr. 3.000:- 
till skidsektionen och kr. 1.000:- till bandysektionen.


